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Vragen voor het vragenhalfuur 
raad 06 juli 2021 

 
Onderwerp: zaken in De Noord die de aandacht vragen 

 

 

Geacht college, 

 

In De Noord zijn enkele zaken die onze aandacht verdienen. Zoals bekend willen de 

ondernemers op het Altongebied gebruik maken van alternatieve energiebronnen zoals 

windenergie. Daarnaast heeft de Dorpsraad alle politieke partijen opgeroepen meer te doen aan 

de vraag aan woningen in De Noord. Daarnaast heb ik al eerder aandacht gevraagd voor de 

verkeerssituatie op de Middenweg en Het Verlaat in De Noord.  

 

Dit weekeinde werd ik op de hoogte gesteld door inwoners uit De Noord dat niet alleen de 

verkeersdrukte op de Middenweg en Het Verlaat een issue is, maar dat ook bewoners van de 

Laanderweg klagen over het verkeer. Wat hierin opvalt is dat de gemeente ervoor kiest met 

afzonderlijke inwoners in gesprek te gaan in plaats van het integraal op te pakken.  

 

Een oplossing kan zijn een Kompas op De Noord 3.0. Of te wel een dorpsgesprek. Een dergelijk 

breed gesprek brengt inwoners bij elkaar die gezamenlijk over oplossingen praten voor 

problemen die in de kern spelen. In dit geval zijn er dus minimaal drie gesprekstafels: over 

windmolens, over verkeer en over woningbouw. 

 

Vragen: 

 
1. Vindt het college het ook wenselijk het verkeersprobleem breder aan te vliegen en daarbij 

het gehele dorp in mee te nemen, inclusies ondernemers? 
2. Is het college het met de DOP eens dat gezien de verschillende vraagstukken het 

wenselijk is de bevolking van De Noord hierin actiever te betrekken? 
3. Hoe staat het college tegenover Kompas op De Noord 3.0 met meerdere gesprekstafels? 

 

René Schoemaker 
Raadslid DOP 
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